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PROTOKÓŁ Nr V/2019 
 

z obrad V Sesji Rady Gminy 
z dnia 11 marca 2019r. 

 

Obrady rozpoczęto 11 marca 2019r. o godz. 10:00 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy 
Wróblew, zakończono o godz. 11:57 tego samego dnia. 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji wzięło udział 14 radnych. 
 

Obecni: 
1. Roman Banaś 
2. Andrzej Dawid 
3. Jarosław Janiak 
4. Krystyna Kędzia 
5. Anna Kulczyńska 
6. Karolina Kulesza 
7. Piotr Łuczak  
8. Tomasz Łukasiewicz 
9. Grzegorz Musiał 
10. Dariusz Owczarek 
11. Aleksander Pawlik 
12. Małgorzata Przybylska 
13. Sylwester Tomczyk  
14. Jolanta Wojtysiak 
 
Nieobecni: 
1. Kamila Banasiak 
 (Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokółu). 
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Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 

2. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

3. Informacja z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2018r. 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy 
Wróblew za 2018 rok. 

5. Informacja na temat udzielonych dotacji na budowę przydomowych oczyszczalni 
ścieków w 2018 roku. 

6. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej we Wróblewie w 2018 
roku. 

7. Sprawozdanie z działalności kulturalnej Gminnego Ośrodka Kultury we Wróblewie 
za 2018 rok. 

8. Sprawozdanie z realizacji z Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za rok 2018, 

9. Informacja o realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 
w 2018 roku. 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 
Wróblew oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych, od dnia 
1 września 2019 roku, 

b) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie gminy 
na 2020 rok, 

c) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Sieradzkiemu na realizację zadania pod 
nazwą: „Utrzymanie zieleni przydrożnej na drogach powiatowych na terenie Gminy 
Wróblew”, 

d) zmian w  budżecie Gminy Wróblew na 2019 rok, 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Wróblew na lata 2019-2024, 

f) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt w gminie Wróblew, 

g) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki Publicznej 
we Wróblewie, 

h) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Kultury 
we Wróblewie, 

i) przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
we Wróblewie za rok 2018, 

j) przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2018. 

11. Interpelacje i wnioski radnych. 

12. Zapytania i wolne wnioski. 

13. Zakończenie obrad. 
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Ad.1. 

Otwarcie sesji. 
 

Obrady V Sesji Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy – Pan Andrzej Dawid. 
Powitał radnych, sołtysów, kierownictwo Urzędu Gminy oraz zaproszonych gości.  

Zapytał, czy są uwagi do zaproponowanego w zawiadomieniu o sesji porządku obrad? 
Nie zgłoszono. 

Rada Gminy będzie obradowała według otrzymanego porządku obrad. 

Ad. 2. 
Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

Wójt Gminy 

- poinformował o: 
• odbytych zebraniach wiejskich w sołectwach Gminy Wróblew – przedstawił 

informację z zebrań (zał. do protokołu) oraz wyniki wyborów Sołtysów. 
• działaniach Gminnego Ośrodka Kultury i Gminnej Biblioteki Publicznej 

we Wróblewie prowadzonych od czasu ostatniej sesji, 
• pracach gospodarczych wykonanych w terenie przez pracowników 

gospodarczych Urzędu Gminy Wróblew, 
• ważniejszych spotkaniach, wydarzeniach z okresu międzysesyjnego, 

przedstawiając informację z bieżącej działalności Wójta i Urzędu Gminy: 
❖ 29.01., 19.02. – I Zgromadzenie Związku Komunalnego Gmin „Czyste Miasto, Czysta 

Gmina” – wybór nowych władz Związku, wśród których znalazło się trzech 
samorządowców z powiatu sieradzkiego: Prezydent Miasta Sieradza Paweł 
Osiewała – Zastępca Przewodniczącego Zarządu Związku, Burmistrz Warty Krystian 
Krogulecki – Zastępca Przewodniczącego Zgromadzenia Związku, Wójt Gminy 
Wróblew Tomasz Woźniak – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. Przewodniczącym 
Zarządu Związku został były Prezydent Kalisza - Janusz Pęcherz. 

❖ 31.01. – podsumowanie 2018 roku w Komendzie Państwowej Straży Pożarnej 
w Sieradzu, 

❖ 06.02. – spotkanie informacyjne u Wojewody Łódzkiego dot. zagadnień związanych 
ze składaniem oświadczeń majątkowych, 

❖ 07.02. – podsumowanie 2018 roku w Komendzie Powiatowej Policji w Sieradzu, 
❖ 14.02. – rozstrzygnięcie przetargu na termomodernizację budynku oświatowego 

we Wróblewie – kwota 3.277.700,00 zł – w celu podpisania umowy konieczne jest 
zwiększenie w budżecie gminy środków na w/w zadanie o 850 tys. zł. – projekt 
uchwały e), 

❖ 18.02. – Walne Zebranie Gminnej Spółki Wodnej we Wróblewie, 
❖ Zajęcia feryjne w GOK i GBP we Wróblewie, 
❖ 19.02.-08.03. – zebrania wiejskie do wyboru Sołtysa, Rady Sołeckiej i Delegata 

do Spółki Wodnej, 
❖ 28.02. – uroczystość XX-lecia funkcjonowania Powiatu Sieradzkiego, 
❖ 07.03. – spotkanie z Dyrektorami wróblewskich placówek: Panią Justyną Zając 

i Panią Danuta Janiak ws. otwarcia kolejnej – piątej grupy przedszkolnej, w związku 
z dużą liczbą dzieci zgłaszanych do przyjęcia do przedszkola. 

Przewodniczący Rady Gminy 
- zapytał, czy są pytania do przedstawionej informacji. 
Nie zgłoszono. 
Informacja została przyjęta bez uwag. 
 



 4 

Przewodniczący Rady Gminy 
- podał pominiętą wcześniej informację: na podstawie elektronicznego sprawdzenia 
obecności, stwierdził że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi niezbędne quorum 
do prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał.  
 

Ad. 3. 
Informacja z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za 2018r. 
Wójt Gminy 
- omówił przedmiotową informację (zał. do protokołu). 
Przewodniczący Rady  
- zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedstawionej informacji. 
Nie zgłoszono. 
Informację przyjęto bez uwag. 
 

Ad. 4. 
Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Gminy 
Wróblew za 2018 rok 
podinsp. Tomasz Jamiński – Komendant Komisariatu Policji w Błaszkach 
- omówił szczegółowo w/w informację. Podziękował Wójtowi Gminy za bardzo dobrą 
współpracę. Poinformował o działaniu Krajowej Mapy Zagrożeń Bezpieczeństwa – 
interaktywne rozwiązanie służące do zgłaszania zagrożeń, uciążliwości w najbliższym 
otoczeniu, zgłoszenia mogą być dokonywane anonimowo. 
Przewodniczący Rady  
- zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedstawionej informacji. 
Nie zgłoszono. 
Informację przyjęto bez uwag. 
 

podinsp. Tomasz Jamiński – Komendant Komisariatu Policji w Błaszkach 
- poprosił o możliwość zabrania głosu przez st.asp. Bohdana Tułacza Dzielnicowego 
Gminy Wróblew w celu przedstawienia działania priorytetowego na I półrocze 2019r.  
Przewodniczący Rady 
- oddał głos st.asp. Bogdanowi Tułaczowi. 
st. asp. Bohdan Tułacz – Dzielnicowy Gminy Wróblew 
- poinformował, iż każdy dzielnicowy na dane półrocze musi zrealizować tzw. działanie 
priorytetowe. W I półroczu 2019 roku zakładanym celem do osiągnięcia jest oznaczenie 
numeryczne posesji. Zwrócił się z apelem do Państwa Sołtysów o zwracanie uwagi 
mieszkańcom sołectw o dopełnienie w/w obowiązku. Jednocześnie przypomniał, iż 
oznakowanie numeryczne powinno być czytelne i zamieszczone w miejscu widocznym. 
Przewodniczący Rady Gminy 
- zapytał, czy są pytania do przedstawionych informacji. 
Nie zgłoszono. 
Wójt Gminy 
- podziękował Komendantowi i Dzielnicowemu za życzliwą współpracę. 
 

Ad. 5. 
Informacja na temat udzielonych dotacji na budowę przydomowych oczyszczalni 
ścieków w 2018 roku. 
Wójt Gminy 
- przedstawił w/w informację (zał. do protokołu). 
Przewodniczący Rady 
- zapytał, czy są uwagi bądź pytania do przedstawionej informacji. 
Nie zgłoszono.    
Informację przyjęto bez uwag.       
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Przewodniczący Rady Gminy 
- zarządził 10 minutową przerwę. 
 

PRZERWA 

Przewodniczący Rady Gminy 
- wznowił obrady. 
 

Ad. 6 i 7. 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej we Wróblewie w 2018 
roku. 
Sprawozdanie z działalności kulturalnej Gminnego Ośrodka Kultury 
we Wróblewie za 2018 rok. 
Wójt Gminy 
- omówił w/w sprawozdania. 
Przewodniczący Rady 
- zapytał, czy są uwagi bądź pytania do przedstawionych sprawozdań. 
Nie zgłoszono.    
Sprawozdania przyjęto bez uwag.       
 

Ad.8.  
Sprawozdanie z realizacji z Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za rok 2018 
Pani Krystyna Kopytek – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
we Wróblewie 
- omówiła w/w sprawozdanie. 
Przewodniczący Rady 
- zapytał, czy są uwagi bądź pytania do przedstawionego sprawozdaniu. 
Nie zgłoszono.    
Sprawozdanie przyjęto bez uwag.       
 

Ad.9.  
Informacja o realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii w 2018 roku. 
Pani Krystyna Kopytek – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
we Wróblewie 
- omówiła w/w sprawozdanie. 
Przewodniczący Rady 
- zapytał, czy są uwagi bądź pytania do przedstawionego sprawozdaniu. 
Nie zgłoszono.    
Sprawozdanie przyjęto bez uwag.       
 

Ad.10.  
Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Wróblew oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku  

Wójt Gminy  
- omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy 
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- po przedstawieniu przez Panią Małgorzatę Przybylską – Przewodniczącą Komisji ds. 
Społecznych i Oświaty pozytywnej opinii Komisji o  projekcie uchwały, odczytał nazwę 
projektu uchwały (zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 

 
Wyniki głosowania: 

Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 1 radna 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 
Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna Kulczyńska, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz 
Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta 
Wojtysiak 
Nieobecni (1) 
Kamila Banasiak  
Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

b) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w budżecie 
gminy na 2020 rok  

Wójt Gminy  
- omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- po przedstawieniu przez Panią Jolantę Wojtysiak – Przewodniczącą Komisji ds. 
Budżetu i Gospodarki pozytywnej opinii Komisji o  projekcie uchwały, odczytał nazwę 
projektu uchwały (zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Uwaga! W zawiązku z brakiem możliwości oddania głosu przez dwóch radnych (Roman 
Banaś, Jolanta Wojtysiak) przy użyciu systemu głosującego z powodu problemów 
technicznych, wyniki głosowania ustalono na podstawie głosowania poprzez 
podniesienie ręki. 

 
Wyniki głosowania: 

Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 13 radnych 

Głosowała przeciw - 1 radna 
Głosów wstrzymujących się - nie było 

Nieobecni - 1 radna 
 

Wyniki imienne: 
 

Za (13) 
Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna Kulczyńska, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz 
Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta 
Wojtysiak 
Przeciw (1) 
Anna Kulczyńska 
Nieobecni (1) 
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Kamila Banasiak  
Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę 13 głosami za. 
 

c) udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Sieradzkiemu na realizację zadania 
pod nazwą: „Utrzymanie zieleni przydrożnej na drogach powiatowych na terenie 
Gminy Wróblew” 

Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- po przedstawieniu przez Panią Jolantę Wojtysiak – Przewodniczącą Komisji ds. 
Budżetu i Gospodarki pozytywnej opinii Komisji o  projekcie uchwały, odczytał nazwę 
projektu uchwały (zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 1 radna 

 
Wyniki imienne: 

 

Za (14) 
Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna Kulczyńska, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz 
Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta 
Wojtysiak 
Nieobecni (1) 
Kamila Banasiak  
Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

d) zmian w  budżecie Gminy Wróblew na 2019 rok 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Wróblew na lata 2019-2024 

Wójt Gminy 
- omówił proponowane zmiany w tegorocznym budżecie i Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy na lata 2019-2024 
Przewodniczący Rady Gminy  
- po przedstawieniu przez Panią Jolantę Wojtysiak – Przewodniczącą Komisji ds. 
Budżetu i Gospodarki pozytywnej opinii Komisji o w/w projektach uchwał, odczytał 
nazwę projektu uchwały d) (zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 1 radna 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 
Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna Kulczyńska, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz 
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Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta 
Wojtysiak 
Nieobecni (1) 
Kamila Banasiak  
Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

Przewodniczący Rady Gminy  
- odczytał nazwę projektu uchwały e) (zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 

Uwaga! W zawiązku z brakiem możliwości oddania głosu przez radną Jolantę Wojtysiak 
przy użyciu systemu głosującego z powodu problemów technicznych, wyniki 
głosowania ustalono na podstawie głosowania poprzez podniesienie ręki. 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 1 radna 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 
Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna Kulczyńska, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz 
Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta 
Wojtysiak 
Nieobecni (1) 
Kamila Banasiak  
Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

 f) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt w gminie Wróblew 

Wójt Gminy 
- omówił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy  
- po przedstawieniu przez Panią Małgorzatę Przybylską – Przewodniczącą Komisji ds. 
Społecznych i Oświaty pozytywnej opinii Komisji o  projekcie uchwały, odczytał nazwę 
projektu uchwały (zał. do protokołu) i poddał go pod głosowanie. 
 
Uwaga! W zawiązku z brakiem możliwości oddania głosu przez dwóch radnych (Roman 
Banaś, Jolanta Wojtysiak) przy użyciu systemu głosującego z powodu problemów 
technicznych, wyniki głosowania ustalono na podstawie głosowania poprzez 
podniesienie ręki. 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 1 radna 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 
Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna Kulczyńska, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz 
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Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta 
Wojtysiak 
Nieobecni (1) 
Kamila Banasiak  
Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 
Przewodniczący Rady Gminy 
- w związku z szczegółowym omówieniem kolejnych czterech projektów uchwał 
podczas posiedzeń komisji stałych Rady w dniu 7 marca br., zaproponował ich 
rozpatrzenie bez ponownego omawiania przez Pana Wójta. 
Rada Gminy Wróblew jednogłośnie wyraziła zgodę na zgłoszoną propozycję. 
 

g) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnej Biblioteki 
Publicznej we Wróblewie 

Przewodniczący Rady Gminy 
- odczytał nazwę projektu uchwały (zał. do protokółu) i poddał go pod głosowanie: 

 
Uwaga! W zawiązku z brakiem możliwości oddania głosu przez dwóch radnych (Roman 
Banaś, Jolanta Wojtysiak) przy użyciu systemu głosującego z powodu problemów 
technicznych, wyniki głosowania ustalono na podstawie głosowania poprzez 
podniesienie ręki. 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 1 radna 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 
Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna Kulczyńska, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz 
Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta 
Wojtysiak 
Nieobecni (1) 
Kamila Banasiak  
Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

h) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka 
Kultury we Wróblewie 

Przewodniczący Rady Gminy 
- odczytał nazwę projektu uchwały (zał. do protokółu) i poddał go pod głosowanie: 

 
Uwaga! W zawiązku z brakiem możliwości oddania głosu przez dwóch radnych (Roman 
Banaś, Jolanta Wojtysiak) przy użyciu systemu głosującego z powodu problemów 
technicznych, wyniki głosowania ustalono na podstawie głosowania poprzez 
podniesienie ręki. 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
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Nieobecni - 1 radna 
 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 
Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna Kulczyńska, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz 
Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta 
Wojtysiak 
Nieobecni (1) 
Kamila Banasiak  
Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

i) przyjęcia sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
we Wróblewie za rok 2018 

Przewodniczący Rady Gminy 
- odczytał nazwę projektu uchwały (zał. do protokółu) i poddał go pod głosowanie: 

 
Uwaga! W zawiązku z brakiem możliwości oddania głosu przez dwóch radnych (Roman 
Banaś, Jolanta Wojtysiak) przy użyciu systemu głosującego z powodu problemów 
technicznych, wyniki głosowania ustalono na podstawie głosowania poprzez 
podniesienie ręki. 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
Nieobecni - 1 radna 

 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 
Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna Kulczyńska, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz 
Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta 
Wojtysiak 
Nieobecni (1) 
Kamila Banasiak  
Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

j) przyjęcia sprawozdania z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 
2018 

Przewodniczący Rady Gminy 
- odczytał nazwę projektu uchwały (zał. do protokółu) i poddał go pod głosowanie: 

 
Uwaga! W zawiązku z brakiem możliwości oddania głosu przez dwóch radnych (Roman 
Banaś, Jolanta Wojtysiak) przy użyciu systemu głosującego z powodu problemów 
technicznych, wyniki głosowania ustalono na podstawie głosowania poprzez 
podniesienie ręki. 

Wyniki głosowania: 
Na obecnych - 14 radnych 
Głosowało za - 14 radnych 

Głosów przeciw i wstrzymujących się - nie było 
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Nieobecni - 1 radna 
 

Wyniki imienne: 
 

Za (14) 
Roman Banaś, Andrzej Dawid, Jarosław Janiak, Krystyna Kędzia, Anna Kulczyńska, 
Karolina Kulesza, Piotr Łuczak, Tomasz Łukasiewicz, Grzegorz Musiał, Dariusz 
Owczarek, Aleksander Pawlik, Małgorzata Przybylska, Sylwester Tomczyk, Jolanta 
Wojtysiak 
Nieobecni (1) 
Kamila Banasiak  
Rada Gminy Wróblew podjęła uchwałę jednogłośnie. 
 

Ad. 11. 
Interpelacje i wnioski radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy 
- odczytał odpowiedzi Powiatowego Zarządu Dróg w Sieradzu na wnioski i interpelacje 
zgłoszone podczas IV Sesji Rady Gminy (zał. do protokołu), 
- oddał głos Radnym w celu zgłaszania wniosków i interpelacji. 

Radna Anna Kulczyńska 
- złożyła interpelację ws. przycięcia gałęzi drzew rosnących wzdłuż drogi powiatowej 
nr 1720E w m. Dąbrówka na zakręcie przy posesji nr 5. 
 

Radny Roman Banaś 
- złożył interpelacje do Powiatowego Zarządu Dróg w Sieradzu w n/w sprawach: 
• załatania ubytków w drodze powiatowej nr 1721E na odcinku od Charłupi Wielkiej 

przez Oraczew do Sadokrzyc, 
• uprzątnięcia z rowów przydrożnych drogi powiatowej nr 1722E na odcinku 

Oraczew-Oraczew Mały odpadów pozostałych po wycince drzew. 

Radna Krystyna Kędzia 
- złożyła interpelację ws. załatania ubytków w poboczu drogi w m. Gaj oraz przy zjeździe 
z drogi powiatowej w kierunku m. Gaj na wysokości posesji Wągłczew 63. 
 

Radny Aleksander Pawlik 
- złożył interpelację dot. podjęcia interwencji ws. luźno wiszących linii energetycznych 
na wysokości posesji nr 46 w m. Sadokrzyce. 
 

Radny Sylwester Tomczyk 
- przedstawił informację z zebrań walno-sprawozdawczych jednostek ochotniczych 
straży pożarnych w gminie Wróblew. Podziękował Radnym i Sołtysom angażującym się 
w sprawy strażackie. Złożył prośbę do Wójta i Rady Gminy o zwiększenie ekwiwalentu 
pieniężnego dla strażaków-ochotników biorących udział w akcjach ratowniczych. 
 

Wójt Gminy 
- podziękował Prezesowi Zarządu Oddziału Gminnego OSP we Wróblewie – Panu 
Sylwestrowi Tomczykowi i całemu Zarządowi za sprawne zorganizowanie 
i przeprowadzenie zebrań. 
 

Ad. 12. 
Zapytania i wolne wnioski. 
Przewodniczący Rady Gminy 
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- poprosił Państwa Sołtysów o przemyślenie i przedyskutowanie między sobą 
i w swoich Sołectwach sprawy wyodrębniania/niewyodrębniania w budżecie gminy 
funduszu sołeckiego. Na 2020 rok decyzja została już podjęta, ale warto ten temat 
zgłębić, albowiem rokrocznie Rada podejmuje uchwałę w przedmiotowej sprawie. 
 

Pan Stanisław Jankowski - Sołtys sołectwa Smardzew 
- w związku z częściową realizacją przez Służby Drogowe Powiatowego Zarządu Dróg 
w Sieradzu wniosku o naprawę poboczy drogi powiatowej na 1714E na odcinku 
Smardzew-Łosieniec oraz niezadowalającą jakością wykonanych prac, wnioskował 
o wykonania wzmocnienia poboczy na całym przedmiotowym odcinku drogi. Droga ta 
jest często użytkowana przez mieszkańców Smardzewa, Łosieńca oraz Charłupi Małej. 
Korzystają z niej także autobusy szkolne dowożące dzieci do szkół. Powyższe ma 
ogromne znaczenie dla bezpieczeństwa użytkowników ruchu drogowego, w tym także 
dla pieszych. 

Pan Władysław Garncarek – Sołtys Sołectwa Bliźniew 
- zapytał, kto jest zobowiązany do czyszczenia rowów przy nowo przebudowanej drodze 
w Bliźniewie oraz o wykonanie odnowy granic w Bliźniewie. 
 

Pani Krystyna Kędzia – Sołtys Sołectwa Wągłczew 
- wnioskowała o załatanie ubytków na drodze gminnej na wysokości szkoły oraz 
przycięcie gałęzi topoli na zakręcie w m. Wągłczew – przy silnych wiatrach dochodzi 
do iskrzenia linii energetycznej.  
 

Pan Michał Wzgarda - Radny Powiatu Sieradzkiego  
- odpowiedział na zgłoszone interpelacje i wnioski. dot. dróg powiatowych: 

• gałęzie w Oraczewie zostaną uprzątnięte do końca tygodnia, służby drogowe 
powiatu prowadzą prace porządkowe na tym terenie, 

• droga do Łosieńca wymaga kompleksowej przebudowy, obecnie jest to leczenie 
i naprawianie w miarę możliwości. Uwagi do jakości wykonania pracy przez 
służby drogowe powiatu zostaną przekazane do Powiatowego Zarządu Dróg 
w Sieradzu, 

• Powiat jest w stanie wykonać odnowę granic w jednej miejscowości w ciągu roku. 
W 2018r. taka odnowa została wykonana w Wągłczewie. Poinformował, iż 
wniosek o realizację w/w zadania musi być właściwie uzasadniony. Zaprosił 
do indywidualnej rozmowy w celu zdiagnozowania problemu. 

 

Wójt Gminy 
- poinformował, iż o czyszczenie rowów w Bliźniewie zadba Gmina, 
- odniósł się do problemu wycinki suchego drzewa w Wągłczewie, 
- poprosił Państwa Sołtysów o informacje dot. zapotrzebowania na nowe tablice 
sołeckie. Informacje należy zgłaszać w sekretariacie lub u Pana Michała Wzgardy. 
 

Ad. 13. 
Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy 
- zakończył obrady V Sesji Rady Gminy Wróblew. 
 

Protokołowała: Magdalena Karczmarek 

           Przewodniczący Rady Gminy 

                       Andrzej Dawid 


